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Spørgsmål 229:

Har ministeren bedt om at komme med i den delegation af EU-udenrigsminstre, 
der har accepteret en invitation fra Israel til at besigtige forholdene i Gaza?

Svar:

Jeg har drøftet det planlagte besøg af EU-udenrigsministre med min italienske og 
israelske kollega og udtrykt min støtte og interesse for initiativet. Udenrigsministeri-
et har været i løbende kontakt med en række andre mulige EU-deltagere. Der er 
fortsat ikke afklaring af tidspunkt, deltagerkreds og programindhold for et sådant 
muligt besøg i Gaza. Jeg vil gerne besøge Gaza, også i en gruppe af udenrigsmini-
stre. Det er dog givet, at der ikke bliver tale om, at alle 27 ministre skal af sted. 

Jeg noterer i øvrigt med tilfredshed, at EU´s udenrigsrepræsentant den 18. juli i for-
bindelse med et besøg i området besøgte Gaza.  Det finder jeg er et vigtigt signal om 
EU´s stærke engagement i bestræbelserne på at få åbnet yderligere op for grænse-
passagerne til og fra Gaza.     
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